
Zápis zo zasadnutia Komisie pre financie, legislatívu a podnikateľské 
aktivity MZ Bratislava – Lamač zo dňa 31.05.2022 (17.00 – 18.00) 

 
 
Prítomní: 
Mgr. Petronela Klačanská, PhD., predseda,  
Ing. Anna Habdáková,  
Mária Horecká,  
Mgr. Petra Urbanová, 
Ing. Beata Balaž Siváková, 
Mgr. et Mgr. Hana Ifková – tajomník 
 
Ospravedlnení: 
RNDr. Ján Mazák, PhD.,  
 
 
Neospravedlnení:  
Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, 
Martina Krúpová MSc., podpredseda,  
Mgr. Zuzana Schurer Piovarčiová, 
 
 
 
Program zasadnutia: 
 
1. Otvorenie 
2. Žiadosti o poskytnutie dotácie na rok 2022 – priame dotácie 
3. Rôzne 
4. Záver 
                                                  
 

1. Otvorenie 
 

 Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie, ktorá privítala prítomných členov 

komisie a následne predniesla návrh programu rokovania. 

 
2. Žiadosti o poskytnutie dotácie na rok 2022 – priame dotácie 

 
Členovia komisie diskutovali o jednotlivých žiadostiach a uzniesli sa, že návrhy 

finančných prostriedkov budú prerozdeľovať až na najbližšej nasledujúcej komisii, nakoľko 

členovia komisie majú k niektorým žiadostiam otázky, ktoré žiadajú od žiadateľov 

zodpovedať. 

 

Komisia berie na vedomie: s pripomienkami 

Pripomienky:  



FK Lamač – komisia žiada od žiadateľa vyšpecifikovať jednotlivé položky, ktoré uviedol 

v rozpočte. 

ŠK ARGO – komisia žiada informáciu koľko má športový klub aktívnych členov z Lamača 

z celkového počtu detí, ktoré sú členmi. 

Lamač v pohybe – komisia žiada, aby bol žiadateľ vyzvaný na doplnenie žiadosti v zmysle 

podmienok VZN č. 3/2020 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mestskej časti 

Bratislava  - Lamač. 

 
 

3. Rôzne 
4. Záver 

 
P. predsedníčka poďakovala prítomným za účasť na komisii. 

 
 
 
 
Zapísala: Mgr. et Mgr.  Hana Ifková 
 
Overila : Mgr. Petronela Klačanská, PhD. v. r.  – predseda KFLaPA  
 


